
 PROTOKÓŁ NR XXXIII/2017

z obrad XXXIII

Sesji Rady Gminy Miedźno

odbytej w dniu 21 września 2017 r. 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy

Pana Leszka Idasza

Stan ustawowy Rady 15 osób.

Obecnych wg załączonej listy 15 osób (zał. nr 1).

Zaproszeni  goście  oraz przybyli  mieszkańcy zgodnie z  listą  obecności  stanowiącą załącznik do

niniejszego protokołu (zał. nr 2).

Sesję rozpoczęto o godzinie 9.00 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Miedźno.

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Leszek Idasz realizując czynności proceduralne otworzył

posiedzenie  XXXIII  Sesji  Rady Gminy Miedźno.  Powitał  zebranych  radnych  oraz  pozostałych

uczestników obrad.

Zgodnie z podpisaną listą obecności  w chwili  otwarcia  posiedzenia XXXIII Sesji  Rady Gminy

Miedźno  obecnych  było  15  radnych,  co  stanowi  quorum  niezbędne  do  podejmowania

prawomocnych uchwał. W związku z tym Przewodniczący stwierdził prawomocność sesji.

Przewodniczący Rady Gminy Leszek Idasz przedstawił proponowany porządek obrad XXXIII sesji

informując obecnych o możliwości zgłaszania do niego zmian:

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

3. Podsumowanie  Programu  Modernizacji  Służb  Zabezpieczenia  Przeciwpożarowego  

w Gminie Miedźno w latach 2015-2017.

4. Powierzenie stanowisk dyrektorów jednostek oświatowych na terenie Gminy Miedźno.

5. Pożegnanie Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Miedźnie w związku  

z przejściem na emeryturę.

1



6. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy.

7. Podjęcie  uchwały zmieniającej  uchwałę  w sprawie przyjęcia  do wykonania przez Gminę

Miedźno zadania z zakresu właściwości Powiatu Kłobuckiego.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.

9. Podjęcie  uchwały zmieniającej  Wieloletnią  Prognozę  Finansową Gminy Miedźno na  lata

2017 – 2031.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.

11. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami.

12. Interpelacje i wolne wnioski.

13. Zakończenie obrad XXXIII sesji Rady Gminy.

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do porządku obrad.

Sekretarz zgłosiła, aby w punkcie siódnym wprowadzić podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia

zgody na wynajem lokalu użytkowego w Miedźnie przy ulicy Słonecznej 1 na okres 3 miesięcy.

Skarbnik  natomiast  poprosił  o  wprowadzenie  po  uchwale  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu

długoterminowego  punkt  dotyczący  podjęcia  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  na

wyprzedzające finansowanie.

Wobec  braku  propozycji  innych  zmian  Przewodniczący  Idasz  poddał  wniosek  sekretarz  pod

głosowanie:

Głosowało 15 radnych w tym: 

  ✓ głosów „za” - 15

  ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Wniosek sekretarz został przyjęty.

Przewodniczący Idasz poddał pod głosowanie wniosek skarbnika:
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Głosowało 15 radnych w tym: 

  ✓ głosów „za” - 14

  ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

Wniosek skarbnika został przyjęty.

Przewodniczący Idasz poddał cały porządek obrad po zmianie pod głosowanie.

Głosowało 15 radnych w tym: 

  ✓ głosów „za” - 14

  ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

Proponowany porządek obrad po zmianie został przyjęty. 

Wobec powyższego rada obradowała według następującego porządku obrad:

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

3. Podsumowanie  Programu  Modernizacji  Służb  Zabezpieczenia  Przeciwpożarowego  

w Gminie Miedźno w latach 2015-2017.

4. Powierzenie stanowisk dyrektorów jednostek oświatowych na terenie Gminy Miedźno.

5. Pożegnanie Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miedźnie w związku  

z przejściem na emeryturę.

6. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy.

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego w Miedźnie

przy ulicy Słonecznej 1 na okres 3 miesięcy.

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie przyjęcia do wykonania przez Gminę

Miedźno zadania z zakresu właściwości Powiatu Kłobuckiego.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.
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10. Podjęcie uchwały zmieniającej  Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miedźno na lata

2017 – 2031.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie.

13. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami.

14. Interpelacje i wolne wnioski.

15. Zakończenie obrad XXXIII sesji Rady Gminy.

Ad pkt 3. Podsumowanie Programu Modernizacji Służb Zabezpieczenia Przeciwpożarowego 

w Gminie Miedźno w latach 2015-2017.

Program Modernizacji  Służb  Zabezpieczenia  Przeciwpożarowego  w Gminie  Miedźno  w latach

2015-2017  omówił  Wójt.  Przedstawiona  przez  niego  prezentacja  stanowi  załącznik  nr  3  do

protokołu.  W dalszej  części  Wójt  podkreślił,  że  zdobycie  nowych  samochodów  ratowniczo  –

gaśniczych dla jednostek OSP z terenu Gminy Miedźno nie miałoby miejsca bez wsparcia osób

zaproszonych  na  dzisiejszą  sesję.  Są  to  II  Wicewojewoda  Śląski  Pan  Mariusz  Trepka  oraz

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Kłobucku Pan Zbigniew Desperak. Poprosił

ich o wystąpienie. W podziękowaniu za okazaną pomoc w pozyskaniu samochodów bojowych Wójt

wraz  z  Przewodniczącym  Rady  Gminy  Miedźno  Leszkiem Idaszem oraz  Wiceprzewodniczącą

Barbarą Piątek wręczyli zaproszonym gościom pamiątkową szablę z grawerem oraz kwiaty. 

Wicewojewoda  Mariusz  Trepka  podziękował  za  zaproszenie  i  wyróżnienie  jego  osoby  w  ten

właśnie sposób. Podkreślił,  że jednostka OSP Miedźno, która w ubiegłym roku otrzymała nowy

wóz bojowy jest jednostką prężnie działającą i od samego początku deklarował wsparcie dla takich

instytucji.  Podziękował  wszystkim  strażakom  z  terenu  Gminy  Miedźno  oraz  złożył  życzenia

samych słusznych decyzji.  Podkreślił  jednocześnie,  że w kwestiach doposażenia jednostek OSP

ważny jest wspólny dialog z samorządem i zadeklarował, że w tej kwestii zawsze będzie otwarty na

chęć pomocy. 

W dalszej  części  głos  zabrał  Komendant  Powiatowy Państwowej  Straży Pożarnej  w Kłobucku
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Zbigniew Desperak. Złożył podziękowania dla wszystkich jednostek OSP, podkreślając, że często

to właśnie strażacy ochotnicy są pierwszymi osobami na miejscu zdarzenia. W przeciągu ostatnich

lat  rola  jednostek  OSP zmieniła  specyfikację  swojej  pracy.  Dzisiaj  nie  są  to  tylko  wyjazdy do

pożarów,  ale  także  udział  w  akcjach  poszukiwawczych,  udział  w  akcjach  mających  na  celu

usuwanie  zagrożeń  dla  ludności  i  szereg  innych  działań.  Wszystko to  wymaga odpowiedniego

wyposażenia.  Samochód,  który  trafił  do  OSP  Miedźno  był  pierwszym  nowym  samochodem

przekazanym w powiecie kłobuckim od 22 lat. Tym bardziej cieszy fakt, że samorząd dostrzega

potrzeby i docenia pracę strażaków ochotników. Komendant Desperak podziękował Wójtowi za to,

że  wywiązuje  się  ze  swoich  obietnic  złożonych  wobec  jednostek  OSP działających  na  terenie

Gminy Miedźno. Podkreślił, że życzyłby sobie, aby w każdej gminie samorząd był tak wyrozumiały

i pomocny. Ze swojej strony zadeklarował wsparcie i dalszą współpracę w tym zakresie. Dziękując

za  upominek  pogratulował  raz  jeszcze  wszystkim obecnym na sali  i  złożył  życzenia  wszelkiej

pomyślności. 

Ad.  pkt  4.  Powierzenie  stanowisk  dyrektorów  jednostek  oświatowych  na  terenie  Gminy

Miedźno.

Wójt  Piotr  Derejczyk  powiedział,  że  w  związku  z  przeprowadzoną  reformą  oświaty  oraz

utworzeniem na terenie Gminy Miedźno Zespołów Szkolno – Przedszkoknych zmieniły się osoby

pełniące  funkcje  dyrektorów  placówek  oświatowych.  Dlatego  też  chciał  oficjalnie  wręczyć

zarządzenia w sprawie powierzenia tych stanowisk. Poprosił do siebie Panią Wiolettę Skoczylas –

Dyrektor  Zespołu  Szkolno  –  Przedszkolnego  w  Miedźnie  oraz  Pana  Dariusza  Bednarskiego  –

Dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Ostrowach nad Okszą. Pogratulował im objęcia

pełnionych przez nich funkcji oraz życzył powodzenia i sukcesów w pracy zawodowej. 

Dyrektor  Bednarski  podziękował  za  zaufanie  jakim  go  obdarzono  i  obiecał  jak  najlepiej

wykonywać  swoje obowiązki.

Dyrektor Wioletta Skoczylas złożyła podziękowania za zaproszenie na sesję i zaufanie jakim ją
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obdarzono  powierzając  funkcję  dyrektora  szkoły.  Ze  swojej  strony  zadeklarowała,  że  dołoży

wszelkich starań, aby koncepcja pracy którą planuje wdrożyć została w pełni zrealizowana. 

W dalszej części podziękowania za zaangażowanie i pracę na stanowiskach dyrektorów jednostek

oświatowych  oraz  wzorową  współpracę  z  samorządem  odebrali:  Pani  Irena  Kałwak  oraz  Pan

Krzysztof Szymonik.

Ad.  pkt  5.  Pożegnanie  Kierownika  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Miedźnie  

w związku z przejściem na emeryturę.

Wójt  powiedział,  że  na  dzisiejszej  sesji  chciałby  także  podziękować  Pani  Emilii  Piątek  –

Kierownikowi  Gminnego  Ośrodka  Pomocy Społecznej  w  Miedźnie,  która  w dniu  29  lipca  br.

przeszła  na  emeryturę.  Podkreślił,  że  Pani  Emilia  całe  swoje  życie  zawodowe  pracowała  

w administracji,  a  od roku 1990 pełniła  funkcję kierownika  GOPS. Utworzyła  tą  jednostkę  od

samego początku. Jest pracownikiem zasłużonym dla Gminy Miedźno. Przez ten czas wdrożyła

wiele programów m.in. Karta Dużej Rodziny czy Rodzina 500+. Dzisiaj chciałby podziękować jej

za wszystkie te lata, mimo iż momentami nie była to praca łatwa i przyjemna. Poprosił Panią Emilię

o  wystąpienie  i  wraz  z  Przewodniczącym  Rady  Gminy  oraz  Sekretarz  wręczyli  jej  

w podziękowaniu kwiaty oraz upominek. 

Pani Emilia Piątek podziękowała za zaproszenie na sesję i przekazane jej podziękowania. Ze swojej

strony  podziękowała  Wójtowi  za  wsparcie  w  gorszych  momentach  swojej  pracy  zawodowej.

Wszystkim radnym oraz pracownikom Urzędu Gminy podziękowała za współpracę przez wszystkie

te lata. 

W dalszej części Przewodniczący Idasz zarządził o godz. 9.34 przerwę.

Radny Sznober opuścił w tym czasie salę obrad. 

Obrady wznowiono o godz. 9.48.

Ad. pkt 6. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy Miedźno.

Przewodniczący  Idasz  zapytał  czy  są  jakieś  uwagi  do  protokołu  z  XXXII  Sesji  Rady  Gminy
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Miedźno.

Wobec braku  uwag  Przewodniczący Leszek  Idasz  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  protokołu  

z XXXII Sesji Rady Gminy. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

  ✓ głosów „za” - 13

  ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

Protokół z XXXII sesji Rady Gminy został przyjęty. 

Ad.  pkt  7.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na wynajem lokalu  użytkowego

w Miedźnie przy ulicy Słonecznej 1 na okres 3 miesięcy.

Sekretarz poinformowała, że z dniem 30.09.2017 r. upływa termin ważności 5-cio letniej umowy

zawartej  z Januszem  Słowikiem  prowadzącym  działalność  gospodarczą  pod  firmą:  Gabinet

Weterynaryjny Przedsiębiorstwo Usługowo - Handlowe "WETPOL" Słowik Janusz na najem lokalu

użytkowego o powierzchni 32,61 m2 znajdującego się w budynku "Agronomówki” w Miedźnie.

Firma "WETPOL" terminowo reguluje ustalony czynsz w wysokości 501,38 zł brutto miesięcznie.

W związku  z powyższym  proponuje  się  zawarcie  kolejnej  umowy najmu  na  okres  3 miesięcy

z uwagi na  planowaną zmianę przeznaczenia całego budynku na realizację innych celów.

Radny Zawada zapytał co dalej po nowym roku będzie się działo z tym budynkiem.

Wójt odpowiedział,  że Gmina stara się o przejęcie  budynku po byłym posterunku policji.  Jeśli

działanie  to  dojdzie  do  skutku  planuje  się  podjąć  kolejne  kroki  mające  na  celu  przywrócenie

posterunku  policji,  który  mieściłby  się  właśnie  w  budynku  agronomówki.  Jeżeli  nastąpi

jakakolwiek  zmiana  w  tych  zamierzeniach  radni  pod  koniec  roku  dostaną  pod  obrady kolejną

uchwałę przedłużającą wynajem dla Pana Słowika. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 14

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 227/XXXIII/2017. 

W załączeniu uchwała.

Ad. pkt 8.  Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę  w sprawie przyjęcia do wykonania przez

Gminę Miedźno zadania z zakresu właściwości Powiatu Kłobuckiego.

Skarbnik  wyjaśnił,  że  przejęcie  obowiązków  w zakresie  budowy  chodników  przy  drogach

powiatowych wynika z art. 19 ust. 4 ustawy z dnia 21 marca 1985 r.  o drogach publicznych i jest

niezbędne  do  sfinalizowania  zadań  inwestycyjnych  we  współpracy  pomiędzy  jednostkami

samorządu terytorialnego. Uchwała dotyczy zmian kwot oraz zakresu zadań związanych z dotacją

dla Powiatu Kłobuckiego.

Wobec braku pytań Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 13

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 228/XXXIII/2017. 

W załączeniu uchwała.

Ad. pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.

Skarbnik  wyjaśnił,  że  w  związku  z wysokim  zainteresowaniem  mieszkańców  budową

przydomowych oczyszczalni ścieków (PBOŚ) w formule dotacji części inwestycji z budżetu gminy
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Miedźno zwiększa się kwotę przedmiotowych dotacji o 15.000,00 zł. Kwota 150.000,00 zł dotyczy

zwiększenia  wydatków  na  przebudowę  byłej  szkoły  w Kołaczkowicach  Dużych  na  potrzeby

OREW. Zwiększenie wydatków związane jest z procedurą postępowania o zamówienie publiczne

ww.  inwestycji.  Zmiany  w zakresie  przychodów  budżetowych  dotyczą  jedynie  zmian

klasyfikacyjnych tego elementu budżetu gminy Miedźno.

Radny Graj  powiedział,  że  uchwała ta  powinna być  rozbita  na dwie uchwały.  Jedną dotyczącą

PBOŚ oraz drugą dotyczącą OREW na Kołaczkowicach, Dodał, że radni niekoniecznie muszą być

za obiema tymi inwestycjami, a głosować muszą raz. Dodał, że jego zdaniem kwota przeznaczona

na remont budynku w Kołaczkowicach jest zdecydowanie za duża i składa on wniosek by rozdzielić

uchwałę.

Wójt odpowiedział, że nie ma konieczności rozbicia tego na dwie uchwały. Można wnioskować  

o  usunięcie  zapisu  dotyczącego  zwiększenia  wydatków  na  przebudowę  byłej  szkoły

w Kołaczkowicach  Dużych.  Podkreślił,  że  budynek  w  Kołaczkowicach  czeka  podobny los  jak

budynek  w  Borowej  jeśli  nie  zostanie  on  wyremontowany.  Dodał,  że  budynek  ten  wymaga

wykonania wielu prac, chodzi tutaj o zwiększenie zabezpieczenia w budżecie na ten cel. Każdą

decyzję Rady przyjmie z pokorą, jednak usunięcie tego zapisu w uchwale jest jednoznaczne w jego

ocenie z wnioskiem Rady o sprzedaż budynku. 

Radny Graj zgłosił więc wniosek, aby osobno glosować nad zmianą w budżecie dotyczącą PBOŚ, 

a osobno nad zmianą dot. OREW.

Radny Zdzisław Bęben poprosił o 5 minut przerwy.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził o godz. 10.04 przerwę w obradach.

Obrady wznowiono o godz. 10.08.

Przewodniczący poddał wniosek Radnego Graja pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 14
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 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Wniosek Radnego Graja został przyjęty. 

W  dalszej  części  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  proponowaną  zmianę  w  budżecie

dotyczącą PBOŚ.

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 13

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

Zmiana w budżecie dot. zwiększa dotacji do PBOŚ o 15.000,00 zł została przyjęta.

Przewodniczący poddał pod głosowanie zmianę w budżecie dotyczącą zwiększenia wydatków na

przebudowę byłej szkoły w Kołaczkowicach Dużych.

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 0

 ✓ głosów „przeciw” - 10

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 4

Proponowany w uchwale zapis został odrzucony.

Przewodniczący Rady poddał całą uchwałę po przyjętych zmianach pod głosowanie.

Głosowało 13 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 10

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 3
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Jedna osoba nie wzięła udziału w  głosowaniu. 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 229/XXXIII/2017. 

W załączeniu uchwała.

Radny Leśnikowski powiedział,  że wstrzymał się od głosowania, gdyż nie rozumie rozdzielania

uchwał budżetowych. 

Wójt powiedział, że rozumie wynik tego głosowania jako wniosek Radnych o sprzedaży budynku.

Dodał,  że  podobnie było z budynkiem w Borowej.  W jego ocenie brak działań w poprzednich

kadencjach  Rady Gmin, w których zasiadali wnioskodawca braku zgody na zwiększenie środków

na  remont  budynku  w  Kołaczkowicach  Radny  Graj  i  siedzący  obok  niego  Radny  Oziembała

doprowadziły do tego, że budynek ten został rozebrany. Zaznaczył, że to właśnie ich rady i decyzje

sprawiły,  że gmina nie  zadbała odpowiednio o budynek w Borowej,  a  obecne działania  wobec

budynku w Kołaczkowicach doprowadzą do tego samego. Dlatego, w jego ocenie wniosek i wynik

głosowania  przed  chwilą  są  jednoznacznie  przez  niego  rozumiane  jako  wniosek  o  sprzedaż

budynku.  Jego  stan  wymaga  natychmiastowego  remontu.  Proponowane  przez  niego  działania,

których  skutkiem  miało  być  utworzenie  Ośrodka  Rechabilitacyjno  –  Edukacyjno  –

Wychowawczego w tym obiekcie, w wyniku decyzji Radnych nie będą mogły być kontynuowane.

Powiedział, że bardzo tego żałuje, bo był to cel dobrze odbierany w Gminie. Odpowiadał na realnie

istniejącą  potrzebę  społeczną.  Dawał  też  szansę  na  "nowe  życie"  dla  opuszczonego  budynku

komunalnego. Zaznaczył, że budynek jest w fatalnym stanie, a w wyniku ostaniego głosowania,

jego jedyną szansą, aby nie ulec całkowitemu zniszczeniu, jest najprawdopodobniej konieczność

sprzedaży.  Przypomniał,  że  przed  głosowaniem  uprzedzał  radnych,  że  tak  będzie  rozumiał

odrzucenie  przez  Radę,  tej  konkretnej  propozycji  zmiany  w  budzecie  Gminy.  Powiedział,  że

przyjmuje tę decyzję rady z pokorą. Stosowne działania zostaną podjęte przez niego w najbliższym

czasie.  Podkreślił,  że podejmie wszelkie  działnia aby,  nie doprowadzić do sytuacji,  która miała

miejsce w Borowej, czyli rozbiórki budynku.  
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Radny Graj powiedział, że sprzeciwia się tego typu insynuacjom. Dodał, że nie głosował on za

rozbiórką szkoły w Borowej.

Radny Oziembała powiedział, że przecież Wójt nie wie tego kto jak głosował kilka lat temu.

Wójt odpowiedział, że podtrzymuje swoje słowa.

Ad. pkt 10. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miedźno

na lata 2017 – 2031.  

Zmiany  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy  Miedźno  na  lata  2017-2031  wynikają  

z: podjętego zarządzenia nr 79/2017 Wójta Gminy Miedźno z dnia 24 sierpnia 2017 r. w sprawie

zmian w budżecie gminy na 2017 rok, zarządzenia nr 85/2017 Wójta Gminy Miedźno z dnia  18

września 2017 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok oraz podjętej przed momentem

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok i polegają na:

a) zwiększeniu planowanych dochodów bieżących o kwotę 148.694,02 zł,

b) zwiększeniu planowanych dochodów majątkowych o kwotę 5.565,78 zł,

b) zwiększeniu planowanych wydatków bieżących o kwotę 154.259,80 zł.

Wobec braku pytań Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 13

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 230/XXXIII/2017. 

W załączeniu uchwała.

Ad. pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
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Skarbnik  wyjaśnił,  że  uchwała  w sprawie  zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  dotyczy

wyrażenia przez Radę Gminy Miedźno zgody na podjęcie przez Wójta Gminy Miedźno działań

w zakresie pozyskania środków budżetowych w formie kredytu na sfinansowanie wkładu własnego

dla inwestycji budowa kanalizacji sanitarnej w Ostrowach nad Okszą i przebudowa drogi gminnej

ul.  Kasztanowa  w Ostrowach  nad  Okszą  oraz  na  spłatę  wcześniej  zaciągniętych  kredytów

i pożyczek.

Wobec braku pytań Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 13

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

Trzy osoby nie wzięły udziału w  głosowaniu. 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 231/XXXIII/2017. 

W załączeniu uchwała.

Ad.  pkt.  12.   Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  na  wyprzedzające

finansowanie.

Skarbnik  wyjaśnił,  że  o ewentualnym wprowadzeniu  tego projektu uchwały informował już na

posiedzeniu  Komisji  Budżetu,  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Zdrowia.  Powiedział,  że  planuje  się

zaciągnąć  pożyczkę  w wysokości  538.701,00 zł  w Banku  Gospodarstwa  Krajowego  na

wyprzedzające finansowanie zadania pn. "Przebudowa drogi gminnej w Ostrowach nad Okszą - ul.

Kasztanowa - Gmina Miedźno". Ww. pożyczkę planuje się zaciągnąć na działania finansowane ze

środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej.

Wobec braku pytań Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 14 radnych w tym: 
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 ✓ głosów „za” - 14

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 232/XXXIII/2017. 

W załączeniu uchwała.

Ad. pkt. 13. Informacja Wójta z działalności między sesjami. 

Informację  z  działalności  między  sesjami,  obejmującą  okres  od  17  sierpnia  2017  r.  do  

20 września 2017 r. przedstawił Wójt. 

Stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu. 

Radny Trzepizur  zapytał,  co  z  budową  chodnika  w  sołectwie  Władysławów.  Dodał,  że  często

mieszkańcy pytają go o tą inwestycje i nie wie co ma odpowiadać. 

Wójt  odpowiedział,  że  w chwili  obecnej  większym problemem we Władysławowie jest  groźba

zwrotu dotacji w wysokości 500 000,00 zł w związku z problemami związanymi z PBOŚ. Jeśli

chodzi o budowę chodnika powstał problem, ale na Borowej. Nie ma zgód na wejście w teren.

Trwają rozmowy z mieszkańcami. Jeśli uda się takie zgody uzyskać to inwestycja powinna zostać

zakończona do czerwca 2018 roku.

Radny Trzpizur powiedział, że w pierwszej kolejności powinno się zaczynać od uzyskania zgód,  

a  później  od  przygotowania  inwestycji.  Dodał,  że  działania  te  wyglądają  tak,  że  w  pierwszej

kolejności „zakłada się koszulę, a później myje szyję”.

Wójt odpowiedział, że prosi o wyrozumiałość. W samym Władysławowie brak chodnika to obecnie

nie jedyny problem, z którym trzeba się zmierzyć. 

Radny Trzepizur powiedział, że powinien więc odpowiadać mieszkańcom, że brak chodnika jest

karą za PBOŚ. Dodał, że w urzędzie brakuje ludzi do pracy i stąd taka organizacja. 

Wójt  odpowiedział,  że  przyjmuje  krytykę  odnośnie  braku  pracowników  z  pokorą.  Dodał,  że
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inwestycja  budowy  chodnika  zostanie  zrealizowana.  Podziękował  sołtysowi  za  przejście  po

mieszkańcach  w  celu  uzyskania  zgód.  W przypadkach,  gdzie  zgód  tych  nie  uzyskano  trwają

rozmowy i wszystko w jego ocenie jest do zrealizowania.  Poprosił radnego o wyrozumiałość,  ale

także trochę pokory w tej sprawie.  

Wobec  braku  innych  pytań  do  sprawozdania  przewodniczący  przeszedł  do  kolejnego  punktu  

w porządku obrad.

Ad. pkt 14. Interpelacje i wolne wnioski. 

Sołtys  Seliga  zgłosił  problem niedziałających  lamp  i  ich  naprawy przez  firmę  Tauron.  Dostał

informację od mieszkańców, że w odpowiedzi na zgłoszenia słyszą, że gmina nie ma podpisanej

umowy na konserwację lamp. Poprosił o wyjaśnienia w tej sprawie.

Kolejną kwestią jest odbiór odpadów od właścicieli posesji na terenie Gminy Miedźno. Mieszkańcy

zgłaszają, że nie odebrano im wszystkich worków, które wystawili przed posesje.  

Trzecim zgłoszonym przez niego problemem jest  brak odpowiedniej ilości barierek ochronnych

przy drodze od Kołaczkowic w kierunku Miedźna. 

Wójt odpowiedział, że barierki przy chodnikach zostały wykonane w takiej ilości jaką przewidział

projektant. Jeżeli zachodzi potrzeba dodatkowych barierek – zostanie wysłane pismo z  taką prośbą

do zarządcy drogi. 

Jeżeli  chodzi  o  kwestię  odbioru odpadów komunalnych problem polega na tym, że firma pana

Stracha interpretuje zapisy umowy w sposób niezgodny ze stanem faktycznym. Sprawa ta jest na

etapie przedsądowym i najprawdopodobniej taki będzie miała finał. Firma odbiera tylko po 3 worki

z posesji mieszkańców i w tej sprawie jest spisana stosowna notatka służbowa pracownika Referatu

Rolnictwa  i  Gospodarki  Komunalnej.  Zaznaczył,  że  delikatnie  mówiąc  „niezbyt  mądrym”

posunięciem jest przywożenie odpadów pod Urząd Gminy.  Zgodnie z zawartą umową powinny być

odebrane wszystkie odpady. Wójt zaznaczył też, że wygląda na to, że firma ta stara się doprowadzić

do zerwania umowy. Opowiedział, że w trakcie podpisywania umowy właściciel firmy, publicznie
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powiedział do niego, że jest to ostania umowa, w której stawka jest na tak niskim poziomie, bo  

w kolejnym przetargu nie będzie już komu z nim konkurować. Zachował się wtedy, jak przyszły

lokalny monopolista, i wcale nie brzmiało to jak żart czy zbytnia pewność siebie.  Dodał, że jeżeli

postępowanie firmy nie zmieni się,  mimo podjętych działań prawnych przez Urząd, to finał tej

sprawy będzie miał miejsce w sądzie.

Jeżeli  chodzi  o  oświetlenie  uliczne  Wójt  wyjaśnił,  że  rzeczywiście  umowa  na  konserwację

przestała obowiązywać. Gmina chce zaproponować firmie Tauron umowę nie ze stawką ryczałtową,

a stawką od faktycznie wykonanych robót. Bywają miesiące, gdzie nie ma żadnych usterek, a są

takie  gdzie  jest  ich  sporo  w  krótkim  czasie.  Obecnie  przygotowujemy  się  do  rozmów  

z  firmą.  W chwili  obecnej  mieszkańcom można  przekazywać  informację,  że  wszystkie  awarie

dotyczące oświetlenia ulicznego należy zgłaszać do Urzędu Gminy, a ten przekazuje je dalej do

energetyki jako zlecenie do wykonania.

Sołtys  Lizurej  poruszył  problem  połączenia  komunikacyjnego  Mokrej  z  Kłobuckiem  

i  Częstochową.  Dodał,  że  zabrane  zostały  kursy  PKS.  Dzieci,  które  chodzą  do  szkoły  do

Częstochowy dowożone  są  przez  rodziców  do  Miedźna.  Podkreślił,  że  spotyka  się  z  wieloma

prośbami od mieszkańców, aby w tej sprawie zacząć działać. 

Wójt  odpowiedział,  że  zgodnie  z  prawem  Gmina  nie  ma  możliwości  dopłacenia  do  biletów

miesięcznych.  Jedyną  słuszną  metodą  wydaje  się  zapewnienie  własnego  transportu  na  terenie

Gminy. W najbliższym czasie planuje się rozpoczęcie prac przy transporcie wewnątrzgminnym.

Przeprowadzone zostały rozmowy wśród prywatnych przewoźników, jednak ze względu na małą

liczbę osób kursy na odcinkach z Mokrej są mało rentowne. Najlepszym rozwiązaniem tej sytuacji

wydaje  się  być  dowożenie  uczniów  z  Mokrej  do  DW  491  w  Miedźnie,  gdzie  połączenie  

z Kłobuckiem czy Częstochową jest bardzo dobre. Dzisiaj nie jest on  stanie określić się co do

formuły jaka zostanie tutaj wypracowana. 

Radny Bęben powrócił  jeszcze do tematu odpadów komunalnych. Dodał,  że sytuacja pomiędzy
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gminą, a firmą Strach odbija się negatywnymi głosami wśród mieszkańców. Dodał, że ludzie płacą

za odbiór odpadów, więc chcą je mieć zabrane. Mieszkańców nie interesują wewnętrzne ustalenia

właściciela firmy co do tego jaką ilość worków odebrać z posesji. Zapytał czy firma z innego terenu

nie może odbierać odpadów. 

Wójt odpowiedział, że gminy obowiązuje rejonizacja jeżeli chodzi o odpady komunalne. Firmy  

z  zewnątrz  będą  musiały  odpady  przekazywać  do  instalacji  poza  województwo.  Jedynie

EKOREGION ma własne wysypisko śmieci w Kleszczowie. Temat zniesienia rejonizacji jest często

poruszany. Jeśli Rada ma życzenie można podjąć apel w tym kierunku. 

Radny Bęben powiedział, że często spotyka się z oburzeniem mieszkańców, którzy w przypadku

zgłaszania awarii lamp ulicznych są odsyłani z firmy Tauron do Gminy.  

Sołtys Lizurej powiedział, że energetyka powinna na jesień zrobić przegląd lamp.

Wójt odpowiedział, że umowa na konserwację lamp przestała obowiązywać 31 marca 2017 roku.

Była  ustalona  stawka ryczałtowa,  niestety  po  zgłoszeniu  awarii  nie  była  ona  usuwana.  Gdyby

rzeczywiście firma postępowała zgodnie z zapisami umowy to powinna była wykonać przeglądy

lamp dokładnie tak jak wspominał sołtys Lizurej. Firma zaproponowała stawkę ryczałtową 11,50 zł

netto za lampę, ale pewności czy rzeczywiście wykona usługi tak, jak powinna nie ma. W chwili

obecnej Gmina jest w trakcie opracowywania projektu budowy niezależnego oświetlenia ulicznego

w formule partnerstwa publiczno-prywatnego. 

Ad. pkt 15. Zakończenie obrad XXXIII Sesji Rady Gminy.

W związku  z  wyczerpaniem wszystkich  punktów  porządku  obrad  sesji,  Przewodniczący  Rady

Gminy Leszek Idasz realizując czynności proceduralne zamknął obrady XXXIII sesji Rady Gminy

Miedźno. 

Sesję zakończono o godzinie 11.00.

Protokolant Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Anna Kuras (-) Leszek Idasz
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